
 

  

 

 

Näringslivsråd 221107 
 

Plats: Teamsmöte  
Tid: 17:00-18:15  
 
Närvarande: Johan Jansson, Linda Calderon, Maria Engström-Weber, Malin Lar-
sson, Johan Svensson, Johan Jansson, Jim Sandin, Eddie Prins, Christina Milén-
Jacobsson, Petra Ohldin-Lampinen, Kristina Jacobsson, Patrik Jatko, Jill Stor och 
Gunbritt Reteike  
 

1. Välkomna till mötet 
Jill hälsade alla välkomna  

 
2. Uppföljning av ”Ny näringslivsstrategi 2024-2030”  

Jill berättade om de två områdesträffar som nu genomförts och lyfte 
upp funderingar vi har kring det. Det finns vissa svårigheter att få 
svar kring alla områden, men det viktiga är att få input i de frågor där 
det finns synpunkter. 

 
Företagarna bjuder in sina medlemmar en morgon och där har man 
bjudit in Jill till det tillfället. Petra lyfte också funderingar hur man 
ska lägga upp det. Kicki menade också att man kanske skulle lägga till 
ytterligare tid för ett längre eftersnack, d v s lägger på ytterligare tid.  

 
3. Laget runt  

Arbetsförmedlingen  
Ingen på plats 
 
Brålanda Företagarförening 
Infrastruktur och tågstopp. Man hade i oktober en stationsplanering 
med en dialog om var och hur stationen ska vara. ”Våra rum” som 
projekt finns också och där har man också dialogmöten med skolan. 
Ett ytterligare möte med riksdagspolitiker om 45:an då man saknar 
budget framöver. Man kommer ha en ytterligare en träff framöver för 
att kunna komma vidare.  
Tomtetåget fyller 70 år i år. Man har pratat mycket  
om UngDrive där Patrik varit involverad, där man  
planerar en bussresa till Brålanda.  
Mer aktiviteter presenterades. 
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Fastighetsägarna 
Petra berättade om att samverkan går vidare. Vi arrangerade ett fas-
tighetsägar-träff i Brålanda där Polis och säkerhetssamordnare var 
med. Petra berättade om Cityindex som presenterades förra veckan 
för fastighetsägare i Vänersborg.  Petra ser att vi behöver utveckla Vä-
nersborg framöver och att tex kulturens roll ökar. Man tycker att det 
numera är ett positivt inflöde på lokalfrågan. Man har heller inte di-
rekta orosmoln från verksamheterna. Vi kan dela Cityindex med Nä-
ringslivsrådet. 

 
Forum Vänersborg 
Eddie berättade att styrelsen jobbar med galan nu, det känns bra och 
många positiva tongångar. Linda berättade om en liten oro för sti-
gande hyror och att man kommer att handla mindre. Mycket lyckad 
oktobermarknad där flera butiker hade All time high! 
Har en inspirationskväll i november. Projektet med väggmålningar 
går framåt, det är en positiv stämning upplever man. 

 
Företagarna  
Ingen på plats 
 
Kunskapsförbundet 
Ny politisk direktion kommer. Förbundsdirektören har fått nytt jobb 
så man kommer att rekrytera. 11 st utbildningar öppnar inom kort för 
start i januari, bland annat med slaktare och styckare. Man har varit 
på besök i Falkenberg för att studera SKAL-modellen som fungerar 
väldigt bra.  
 
LRF 
Kristina berättade om att LRF nu drar igång sina årsmöten som det är 
mycket efterjobb. Branschen mår ganska bra i vårt område. Det har 
varit fina skördar och priserna har hängt med upp. Det ser bra ut. 

 
Trestad företagarförening 
Man har jobbat med en energikartläggning vid Trestad Center 
Snabbladdning på gång för tunga fordon 
Trollhättan Energi ska avveckla sina tankar med gas. 
Arne och Tore kommer hjälpa Johan och Malin vad som händer. 
Malin vittnar om oro för höjda räntor, höjda hyror 

 
Visit 
Ökning av utländska gäster med ett par hundra procent. Man har cup- 
och läger i Vänersborg och det påverkar och generar pengar i butiker, 
restauranger med mera. 
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Vänersborgsföretagen 
Johan säger att man väntar på lågkonjunktur, men man har fortfa-
rande kompetensbrist och orderböckerna är fulla än så länge. Ska ha 
ett möte om ett par veckor och diskutera Näringslivsstrategin. 

 
Vänersborgs kommun 
FrukostForum den 10 november med bland annat stråkutveckling och 
energitips 
Tillväxtdagen 29 november 
FrukostForum 8 december med minimässa 
Rekryteringsmässan blev väldigt lyckad 
Jill ber Näringslivsrådet att tipsa om företag som vill ha besök och  
Företagsbesök: OkQ8, ICA Kvantum, Entré, Håkans entreprenad 
Fint reportage TTELA Brålanda 
18/11 Näringslivsstrategi -Arenan: Tengrenstorp 
25/11Näringslivsstrategi Trestad Center 
Press Cityindex 24/11 
Händer mycket framåt; Biblioteket som öppnar, Mötessalen öppnar i 
december, Domstolsverket, Regionens hus. 
Patrik berättade om att man nu fått svar på vad marken är värd i Tre-
stad Center och framöver även Källeberg i Brålanda. 

 
4. Övriga anmälda punkter 

Petra berättade att KPI för oktober där visa hyror kan påverkas. Hon 
tipsar om ett webbinarium om just detta 
Granskningsrapport av näringslivsarbetet, på begäran av förtroende-
valda revisorer har gjorts.   
Näringslivsprogrammet bör ses över (det görs nu)  
Vi kommer lägga ut näringslivsanteckningar på hemsidan framöver 
Utvärdera nätverk och samverkansform, mål och effekter för mål-
grupp (vi kommer skicka ut en enkät till de 30-tal grupperingar som vi 
är med i) 
Förtydliga uppföljning i näringslivsprogrammet 

 
Näringslivsavdelningen 2023 
Vikarierande näringslivschef. Jill kommer att vara tjänstledig under 
2023 och en vikarierande chef kommer att fortsätta det arbete som 
görs och så kommer hon tillbaka och återupptar arbetet 1 jan 2024. 

 
5. Möten 2022 

5/12 
 

6. Tack för idag! 
 
 


